
Ajuntament de Palafrugell

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA
16 DE NOVEMBRE DE 2012 

Núm.: PLE2012/10
Dia i hora: 16/11/2012 20:05:00
Lloc: Sala de Plens

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidora Senyora BEGONYA MONTALBAN VILAS
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidora Senyora NÚRIA RIVAS MASCARÓS
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA
Regidor Senyora XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidora Senyora EDUARD GUERRA CASTILLO
Secretari Senyor JORDI TURON SERRA
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ

A la Sala de Plens de la Casa Consistorial es reuneix el Ple de l'Ajuntament per fer
sessió extraordinària en primera convocatòria, essent les vuit i cinc minuts del vespre
del dia 16 de novembre de 2012.

La regidora senyora Begonya Montalban s'incorpora a la sessió durant el debat del
punt número 2 de l'ordre del dia.

Abans de començar a tractar els assumptes inclosos a l'ordre del  dia de la sessió
Intervé  el  senyor  Fernandez  manifestant  que  al  ple  de  pressupostos,  com  varem
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quedar a la Junta de portaveus, els terminis per intentar planificar el debat, suposo que
us  ha  arribat  a  tothom l’acta,  varem dir  d’afegir-nos  a  l’anterior  acta  de  Junta  de
Portaveus, que era que jo feia una intervenció de vint i minuts, ja intentaré que sigui
menys,  Esquerra  i  Entesa  quinze minuts,  Partit  Popular  entre  deu i  dotze  minuts,
Plataforma entre cinc i vuit i la segona intervenció, Alcalde quinze minuts i desprès
Esquerra  i  Entesa  deu,  PP cinc,  Plataforma entre  dos  o  tres  minuts.  Un mica  el
esquema de debat era aquest si  algú es vol allargar una mica més no passa res,
tampoc seré amb això estrictes, però penso que és bo deixar-ho clar. 

1.-  MODIFICACIO  PUNTUAL  DEL  PLA  DE  RACIONALITZACIÓ  DE  LES
DESPESES. Aprovació.-

Intervé el senyor Fernández manifestant que es tracta d’una modificació, és un punt
previ al pressupost donat què condiciona un acord que es va fer al mes de març en
relació a l’increment d’aquest contracte que hem de treure a concurs, que no superem
mai el 5%.  Està clar que fruit dels estudis que s’han anat fent, aquesta consultora que
es va contractar al mes de febrer del 2012, va fer els treballs, desprès al mes de maig,
es va tornar a prorrogar el  contracte,  no estem encara amb el  plec de condicions
totalment acabat, però hem vist que tots els estudis econòmics que hi ha veuen que
per mantenir la qualitat del servei i per intentar fer en un únic plec tots els serveis i
resoldre el conflicte que hi havia de personal de l’actual contracte que per això veníem
sempre  amb  el  tema  dels  auxilis  puntuals,  que  veníem  arrossegant  amb  els
pressupostos, ells entenen que amb aquest 5%, no podrien quadrar-lo i per això hem
cregut  oportú  modificar  aquest  acord,  per  tenir  aquest  marge  per  intentar  encabir
aquest  nou  plec  de  condicions  que  apostem  per  concentrar-lo  tot  en  una  única
empresa i a més, hi ha una incertesa nova que en el mes de març no estava clar que
era el tema de tancament de Solius, pel que fa referència a rebuig, no tant a l'orgànica,
caldrà veure si realment és a Lloret o Forallac fa una planta intermitja, tot això està per
resoldre en aquests moments i això dona peu per donar més garanties, doncs per això
proposem aquesta modificació concretament en aquest punt del pla d’austeritat, per
donar cobertura, primer al pressupost que desprès posarem a exposició i que per quan
trèiem el plec de condicions de forma definitiva pugui tenir aquesta cobertura legal. 
Donem torns de paraula.
 
- senyor Guerra: En relació al tema de la recollida de brossa, abans tal i com hem
parlat aquest matí, jo li donaré el meu recolzament, l’únic que m’agradaria fer-li són un
parell de puntualitzacions, perquè amb aquest cas el que vostès proposen, si no ho he
entès malament és una única empresa però que tingui la subrogació del personal del
que hi ha ara.  A mi el que m’agradaria saber és el percentatge d’absentisme laboral,
el  percentatge  de  baixes  i  la  productivitat  d’aquesta  gent,  i  ho  dic  perquè  hi  ha
comentaris molt desfavorables per part de la població.  I a més, no fa falta ser molt
espabilat per donar-se una volta i veure que hi ha molta gent que passeja, tal qual.  I
potser el fet d’intentar obligar a una empresa a carregar amb una sèrie de morts, ens
complica una mica la vida.
 
- senyora Galiana: Som coneixedors a vegades dels problemes que hi  ha amb els
contractes d’escombraries i  les noves circumstàncies que sovint es van donant,  de
totes  maneres  en el  Ple  de març del  2012,  varem aprovar  la  pròrroga del  Pla  de
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racionalització i d’això no fa pas tant i allà es va acordar que en principi el contracte de
neteja  no  tindria  un  increment  superior  al  5%,  nosaltres  lamentem  que  en  les
situacions  en  la  que  ens  trobem  en  aquest  moment,  que  és  una  situació
complicadíssima i difícil doncs no hagin estat vostès capaços de mantenir el que es va
acordar i que s’hagi de fer aquesta modificació i aquest increment, pensem que potser
havien  d’haver  buscat  vies  alternatives  e  intentar  donar  compliment  al  que  varem
acordar fa relativament poc, per tant, anunciem que el nostre vot serà l’abstenció.
 
-  senyora Rivas:  Com vostè deia al  Ple de març ara fa vuit  mesos, el  govern ens
portava a aprovació una modificació d’aquest pla de racionalització de recursos que ja
havíem  aprovat  en  l’anterior  mandat.  Han  fet  deu  modificacions,  una  d’aquestes
modificacions era augmentar en un 5% el preu del contracte de les escombraries, el
contracte més gran que disposa aquest Ajuntament.  Ja en aquell moment vostès ens
deien que el nostre Pla de racionalització o el que varem aprovar en aquell moment
era poc rigorós, el que creu l’Entesa ara és que el que és poc rigorós és el que ens
porten a aprovació avui.  En aquell moment, ens deien que un 5% no podia augmentar
el contracte de les escombraries i ara ens diuen que ja no és un 5%, sinó que ha de
ser un 10, el cert es que no hi entenem res, ja fa temps que es treballa amb aquest
contracte, ja ho havia treballat o s’havia començat a treballar amb l’anterior mandat,
amb el senyor Màrius Lledó en aquell moment Regidor de Medi Ambient i per tant ja
podíem saber cap a on anaven els números, com li deia abans no entenem com és
que fa  5 mesos  ens diuen que no pujarà  un 5% en aquells  moments  ens  varem
abstenir,  i  ara ens diuen que això pot  arribar a augmentar  fins a un 10%.  Jo em
pregunto  o l’Entesa es  pregunta  si  el  que està  fent  el  govern  és  precipitar-se,  és
improvisació o què és el que estant fent perquè en vuit mesos canviïn d’opinió i per
tant, anunciar el nostre vot en contra.
 
- senyor Lledó: Nosaltres també compartirem en part els arguments que ha exposat
l’Entesa, sobretot perquè nosaltres podríem arribar ha estar d’acord amb el fons, però
no amb la forma, perquè nosaltres aquí sembla que estiguem votant un xec en blanc
d’una cosa que no sabem, és a dir, els números a dia d’avui, no sabem per on van, per
tant aquí vostès ens diuen un 10%, però podria ser arribar a un 12% o podria arribar a
ser un 7% i per tant, nosaltres entenem que aquí el vot aquí serà contrari, perquè no
estem d’acord  en  que  no  se’ns  hagi  donat  aquesta  informació.  També volem fer
esmen i agafar una mica les paraules del què deia l’Entesa, és que vostès en l’anterior
mandat per boca  del seu regidor de Medi Ambient, varen dir que nosaltres potser ens
havíem precipitat  a  l’hora  de  començar  a  iniciar  les  tasques,  què  potser  estàvem
exagerant el cost que tenien les auditories externes o les empreses col·laboradores
externes que havíem demanat suport i vostès un any i mig desprès s’han vist obligats
a agafar una empresa externa, que no han pogut fer el plec de condicions a temps,
com nosaltres sí que volíem fer amb un termini que ja havíem determinat, amb un
calendari que ens havia facilitat el senyor secretari, per tant, vostès aquest calendari
no l’han complert, per tant, tot això són una sèrie d’incompliments que ja li he dit, no fa,
la qüestió que estem votant aquí és el que fa referència al Pla d’austeritat, votem en
contra pel  tema de la forma i  no pel  fons, però si  que també volíem fer una mica
d’esment  de  la  trajectòria  que ha  tingut  tot  aquest  contracte  d’escombraries  i  que
encara no ha acabat.  Gràcies.
 
- senyor Fernandez:  Bé en qualsevol cas senyor Guerra del tema de la subrogació del
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personal si que és obligació, o sigui, quan trèiem un plec de condicions al contracte
nou, l’empresa que es presenti s’ha de subrogar a tots els treballador que hi puguin
haver-hi  i  dels  diferents  serveis,  si  hi  ha  absentisme  laboral?  Bé  son  empreses
privades  que  nosaltres  el  que  hauríem  d’intentar  seria  establir  un  mecanisme  de
comprovació perquè realment això estigui més controlat, però ho podem demanar a
les empreses que ens acrediti com està el tema de l’absentisme laboral, però aquesta
percepció que vostè té al carrer a vegades també la traslladen i per tant, crec que això
és un tema que s’ha de millorar.  La senyora Galiana deia, és veritat, jo ho he dit al
principi, al mes de març es va aprovar aquest Pla d’austeritat, la voluntat en aquells
moments, pels indicis que teníem i pels estudis que començaven a fer es què amb el
5% ni com a tope podríem arribar a cobrir el contracte, vist els primers estudis fets per
la consultora que presenten al mes d’abril i vist que encara estem treballant i vist que
hi ha incerteses com s’ha dit abans del tema del tancament de Solius i que encara no
tenim clar com acabarà de funcionar els costos del trasllat  a Lloret,  nosaltres hem
entès que això del 10% és el tope màxim, és criticable, tot és criticable, però entenem
que per anar amb un pressupost que les partides que surten en aquests moments que
treballem amb l’horitzó que el nou contracte entra en funcionament al mes de maig de
2013, jo havia de portar aquest punt previ a aprovació, per tant, és un xec en blanc,
no, és una quantitat màxima que nosaltres estem disposats a què aquest contracte
s’incrementi.  Al  senyor  Lledó,  bé,  també accepto  el  fet  que  vostès  doncs  puguin
criticar la forma, i en tot cas si que potser fora bo que establíssim algun mecanisme,
com que tenim treballs molts avançats que vostès hi participin però la previsió és que
ens hagués agradat poder portar aquest plec de condicions al plenari el més aviat
possible, però vostè sap que el fet de lligar-lo tot és complicat, no és un contracte fàcil,
i a més lligar-ho tot, és un tema sensible, recordem que si ja hi ha coses sensibles a
nivell  d’opinió pública,  podríem dir que un és el tema de recollida d’escombraries i
l’altra és la policia local, clar són dos temes que la gent està molt i molt sensible, per
tant, nosaltres el que volem intentar com a mínim és mantenir la qualitat que tenim, jo
penso que  pels  estudis  que  tenim no  podem cobrir-lo  amb aquest  increment  que
inicialment estava previst.  

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:
 

Vist l’acord del Ple en sessió extraordinària de data 9 de juliol de 2010 es va aprovar el
Pla de racionalització econòmic financer de l’Ajuntament de Palafrugell amb l’objectiu
de corregir el  desfasament en l’evolució d’ingressos i despeses corrents.
 
Vist l’acord del Ple en sessió ordinària de data 27 de març de 2012 que va aprovar la
modificació del Pla de racionalització econòmic financer de l’Ajuntament de Palafrugell.
 
Atès que aquesta modificació suposa la pròrroga del Pla per l’any 2012 i l’establiment
de noves mesures que s’addicionen com annex del Pla original entre les quals consta
la  següent clàusula:
 

6. Nou contracte d’escombraries i neteja viària . En el nou plec del concurs s’ha
d’establir  com a  prioritat  que  no  s’incrementi  el  cost  del  servei  respecte  el
contracte actual. El nou contracte no pot tenir un preu que superi en un 5% el
contracte actual 

Acta del Ple extraordinari de 16 de novembre de 2012 4



Ajuntament de Palafrugell

 
Atès que les condicions de l’actual contracte d’escombraries i neteja viària deriven de
l’acord  del  Ple  de  l’Ajuntament  de  data  21  de  març  de  2002  que  va  aprovar  el
programa de millora del servei i la pròrroga del contracte fins al 30 de setembre de
2012 establint un preu anual de 1.610.744,68 euros. Amb posterioritat es va prorrogar
el contracte fins al 30 d’abril de 2013
 
Atès que, del 2002 fins al 2012, el preu anual a pagar per l’Ajuntament per aquest
contracte s’ha incrementat regularment d’acord amb la variació de preus de d’IPC , i en
canvi, el cost de personal , que suposa la principal despesa del servei, que l’empresa
adjudicatària del  contracte ha hagut  de fer  front  s’ha incrementat  regularment amb
taxes superiors a la variació de preus de l’IPC, degut a les condicions pactades en els
diferents convenis laborals  signats durant aquest període.
 
Atès  que  d’acord  amb  els  articles  44  del  Reial  Decret  Legislatiu  1/1995  pel  qual
s’aprova el Text Refós de l’Estatut dels treballadors i 120 del Reial Decret Legislatiu
3/2011 pel qual s’aprova el  Text  Refós de la Llei  de Contractes del Sector Públic,
l’empresa  que  s’adjudiqui  el  nou  contracte  s’haurà  de  subrogar  en  les  relacions
laborals dels treballadors adscrits al servei.

Atès que des de l’empresa de consultoria externa contractada per l’Ajuntament per a la
redacció  dels  plecs  que  han  de  regir  la  nova  contractació  s’ha  comprovat  la
impossibilitat mantenir el nivell actual de qualitat del servei i  donar compliment a la
vegada a l’obligació legal de subrogació de les condicions laborals amb el límit de no
incrementar un preu que superi en un 5% el contracte actual.

Atès a més de les anteriors consideracions és la voluntat de l’equip de govern fer un
únic contracte que inclogui la gestió del servei de recollida de residus i neteja de la via
pública així com la gestió de la deixalleria municipal, i per tant aquest agrupació de
contractes és contrària al límit que el nou contracte de recollida de residus i neteja no
superi en un 5% el preu del contracte actual.

El  Ple  de  l’Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernández,  Rocas,  Vencells,  Rangel,  les  senyores  Zaragoza  i  Mauri  (PSC),  els
senyors Gómez, Prats, Pujol, la senyora Frigola (CiU), i el senyor Guerra (PxC), total
onze vots  a  favor;  els  vots  en contra  dels  senyors  Sabrià,  Vilà,  Lledó,  la  senyora
Farrarons (ERC), i les senyores Rivas, Recio, i el senyor Genover (Entesa), total set
vots en contra; i l'abstenció de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP),  total dues
abstencions:

Modificar la clàusula sisena de l’annex del Pla de racionalització econòmic financer de
l’Ajuntament de Palafrugell que passarà a tenir el següent redactat:

6. Nou contracte d’escombraries i neteja viària . En el nou plec del concurs s’ha
d’establir  com  a  prioritat  la  sostenibilitat  econòmica  del  servei  per  a
l’Ajuntament , entenent que aquesta sostenibilitat suposa que el preu abans
d'IVA del nou contracte no pot superar en un 10% el preu abans d'IVA  suportat
per l'Ajuntament  actualment pels diferents serveis que s’incorporin en el nou
contracte. 
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2.-  PRESSUPOST  GENERAL  AJUNTAMENT  I  ELS  SEUS  ORGANISMES
AUTÒNOMS 2013 (Aprovació inicial) / PLANTILLA MUNICIPAL (Aprovació inicial)
/  RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL I  ORGANIGRAMA (Aprovació),  EXERCICI
2013. 

Intervé el senyor Fernàndez manifestant que estem davant, podríem dir, del Ple més
transcendent que es fa sempre en un any,  el pressupost que ha de fer servir per l'anyl
2013. El pressupost el que fa és planificar l’activitat econòmica de l’Ajuntament, tenint
en compte que les despeses són les obligacions màximes que es poden arribar assolir
a l’exercici pressupostari i els ingressos són previsions, estimacions.  Hem seguit amb
l’al·legació d’aquest pressupost una mica la directriu dels últims anys de rigor per part
d’Intervenció,   que sobretot  la previsió d’ingressos sigui  molt  ajustada a la realitat,
perquè si no són ajustades això fa que podem tenir més obligacions i si desprès no
executem realment el pressupost, poden haver-hi obligacions excessives i s'entra en
en dèficit,  per  tant  és  un  pressupost  que  jo  entenc que dona resposta  al  que  en
aquests moments el poble necessita, tot i que, hem sigut, hem intentat sobretot en
l’apartat d’inversions, com veurem desprès hi ha una rebaixa al  voltant d’1.800.000
euros,  motivat  perquè  algunes  inversions  que  aquesta  vegada  no  es  fiquen  al
pressupost  com era  el  sector  Marineda,  que  feia  molt  tems  que  venia  posa  amb
contribucions especials al 90%, aquest any no es posa i també perquè avui per avui
encara no ha sortit la convocatòria del Pla Únic d'Obres i Serveis i per tant, tampoc
tenim  cap  obra  que  pogués  ser  subvencionada  amb  aquest  projecte  i  per  tant,
aquestes  d’inversions  que  comporten  la  baixada  de  l’import  total  respecte  a  l’any
passat ve i que va ser motivada per aquestes partides.  Si voleu ens referim una mica
a l’apartat d’ingressos, molt per sobre perquè crec que m’agradaria entrar a analitzar
una mica els capítols de despesa.  Els ingressos veureu que bàsicament hi  ha un
component que és la part de l'IBI, que es la que més puja motivada bàsicament per
l’increment  del  Reial  Decret  Llei  20/2011  que  va  fer  en  el  seu  moment  Madrid. 
D’aquest  increment  que  són  735.000  euros,  una  part  important,  195.000  euros  la
destinem a la partida per subvencionar increment el que són les vivendes habituals, i
l’altra,  els  500.000  euros  i  escaig  van  destinats  com veurem  desprès,  a  finançar
inversions via estalvi pressupostari i l’altre increment, la resta del increment que són
211.000  euros,  són  per  l’increment  del  1’11  %  derivat  del  que  són  les  bases
cadastrals, és un increment de 945.000 euros que com veurem desprès una gran part
d’aquest increment va al que és finançar inversions.  La resta d’ingressos venen fruit
del comportament històric que està tenint la resta de tributs i les taxes que com tots
saben van haver-hi, quan ho varem aprovar per ordenances, que bàsicament la taxa
d’escombraries  va  pujar  un  5%,  la  taxa  de  llar  d’infants  va  pujar  aquest  7’2  %
aproximadament i la resta que era bàsicament congelar-lo tot amb alguns ajustos a la
baixa, d’algunes ocupacions de via pública, així per sobre.  Per tant, els ingressos són
bàsicament IBI i la resta són components històrics del padró que estan reflectint més o
menys com s’estan comportant tots els padrons d’ingressos.  Deixeu-me, crec que el
més important és entrar a l’apartat de despesa per destacar les partides que jo crec
que produeixen algunes modificacions.  Dit això, si ho mireu per capítols, veureu que
el capítol I,  bàsicament queda congelat d’un any per altre, no té massa variació, si
voleu ho fem per òrgans,  òrgans de govern,  bàsicament s’incrementen en 11.849 
euros, això obeeix a que s’incrementa una nova partida de subvencions de projectes
de cohesió social i d'incentivacio limitació econòmica, és una partida que té, que és
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finalista, per tant no hi  ha un projecte concret,  però ho tenim aquí per si  realment
durant l’any 2013, donat que treballem amb una conjuntura que serà realment difícil,
doncs bé, aquí tenim uns diners per intentar subvencionar un projecte que ha de tenir
aquest  ús,  cohesió  social  o  dinamització  econòmica.  És  redueixen  les  partides
d’Alcaldia  i  també  la  partida  dels  convenis  o  sigui  Sa  Perola,  es  un  canvi  de
denominació.  Serveis generals, si veiem doncs que es redueixen en 55.000 euros, no
es que tinguem una gran reducció en aquest aspecte.  Hisenda, augmenta en 78.000
euros, és perquè aquí imputem com a despesa els 195.000 euros de subvenció al que
són l’IBI.  Pla de Barris hi ha una baixa important de 195.000 euros, sobretot perquè hi
ha diguéssim actuacions ja fetes, que no tenen continuïtat i per tant aquí, no hi ha ... la
despesa corrent ja no es preveu.  Urbanisme, doncs veurem que hi ha una reducció de
55.000 euros, del que són relacions ciutadanes, també es redueixen en 19.000 euros,
però desprès bàsicament hem vist que alguna associació de veïns,  no feien realment,
les festes, també hem vist una part de publicitat ho passem a l’Institut de Comunicació,
per un tema d’efecte de l'IVA, perquè així l’Institut de Comunicació podem deduir-nos
l’IVA, per tant és un ajustament de partides.  L’IPEP, veurem que es pugen 19.000
euros, aquí hi ha l’aportació que s’incrementa en 3.000 euros, però hi ha una partida
nova  de  10.000  euros  que  ve  destinada  a  subvencionar  un  projecte  que  estem
redactant, no està acabat de fer i quan estigui fet l’IPEP donarà més informació, que
és per lligar un acord entre arrendadors i arrendataris, a efectes de poder garantir una
part de lloguers comercials, sobretot vinculats al centre del poble.  Educació veiem que
també hi ha un petit increment de 99.000 euros, motivat bàsicament per despeses al
nou centre del Piverd i perquè també incrementem en 44.000 euros, el que són els
concerts amb les escoles concertades, és una partida que històricament,  cada any
venia suplementat a meitat d’any i hem cregut oportú ja recollir-les totes perquè així hi
hagi més garantia real per part de les escoles, veiem per exemple que el pla de ciutat
educadora baixa en 7.200 euros, tot i això sortim amb 30.000 euros i és una partida
que integrament assumeix l’Ajuntament, bàsicament aquí hi havia molta cosa del pla
d’entorn.  El  pla  d’entorn  no  el  subvencionen  aquest  any,  hem  intentat  mantenir
aquesta  quantitat  com  a  Ajuntament.  Llar  d’infants  es  redueix  en  11.541  euros. 
Cultura puja 1.141 euros.  Museu del Suro s’incrementa en 93.000 euros, bàsicament
perquè s’incrementa l’aportació al Patronat i també perquè hi ha una part de serveis de
funcionament.  L’Institut de Comunicació incrementa aquests 18.000 euros que són els
mateixos  que  hem  passat  de  l’apartat  abans  de  relacions  institucionals  i  de
comunicació, que ho traiem d’allà i ho posem aquí, ja he dit abans a pur efecte de
l’IVA.  La Fundació Pla es manté.  El Teatre baixa en 3.738 euros.  Serveis Social
pugen en 106.000 euros, bàsicament perquè s’incrementa l’ajuda a domicili en 30.000
euros.  Dotem una partida nova de 18.000 euros, per serveis d’educadors de carrer,
aquesta partida estava abans al Pla de Barris, aquest any com que no hi és, passem
una part a Serveis Socials i una part a Joventut, per intentar de mantenir aquest servei,
intentarem veure si de cares a l’any que bé, si fruit de l’evolució poguéssim fer un
esforç addicional,  però és el  màxim que hem pogut aconseguir  dotar-lo,  però està
entre Serveis Socials i Joventut.  Ens queda una partida nova de 15.000 euros, que
són  subvencions  pels  Centres  de  distribució  d’aliments.  La  Residència  baixa  en
106.000 euros, que és fruit  que hem vist que la evolució de Palafrugell Gent Gran
donat que estem bàsicament al tope d’ocupació, doncs genera que cada vegada el
dèficit d’explotació sigui un pel més baix, i vista la evolució de l’any passat, vist també
els estudis fets per la direcció, han entès que podíem estalviar-nos aquests diners. 
Joventut com he dit abans s’incrementa en 15.000 euros, que bàsicament és el tema
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que posem més el tema d’educadors de carrer.  Esport es redueix en 20.000 euros. 
La partida de Serveis, aquí hi ha una disminució però és perquè hem fet un canvi de
partides entre Serveis i Medi Ambient, hem passat una part dels serveis que hi havien
de recollida, els hem passat a Medi Ambient, que abans estaven tots ficats a l’apartat
de Serveis.  Podríem dir que l’apartat de despesa de neteja s’incrementa en 185.000
euros, que és la previsió que hi ha pel nou contracte, aquí ja comptem amb previsió
estimada  al  nou  contracte.  També  comptem  el  increment  de  l'IVA  a  diferents
contractes.  Contracte de manteniment d’enllumenat públic, puja 48.000 euros que és
per l'IVA, per la previsió d’IPC.  El contracte de manteniment de vies públiques també
puja 66.000 euros que és bàsicament la previsió d’IPC, més el nou IVA i Medi Ambient
hi ha aquest increment de 2.113.000 euros, però es que partides que hi havia l’any
passat a serveis s’han passat a l’Àrea de Medi Ambient.  Policia local té una reducció
de 18.000  euros en global,  aquí  hi  ha un ajust  en relació al  capítol  1,  donat  que
s’elimina  la  dotació  pressupostària  que  hi  havia  de  l’Inspector  i  es  deixa  un
sotsinspector amb un complement per fer de cap d’àrea s’habilita el crèdit per tal  que
un caporal sigui  habilitat  com a sergent,  s’habilita crèdit  perquè dos agents puguin
mantenir habilitació com a caporal i es manté vacant la plaça del agent que va morir
l’any passat i s’incrementa els interins en un i a nou mesos, fem aquí un esforç per
intentar mantenir sobretot el més amplia la temporada a efectes turístics.  I desprès
també veiem que redueixen la partida de viabilitat i circulació, però es que és perquè hi
ha una partida nova,  a  l’apartat  d’inversions,  que és la part  de senyalització,  hem
dividit, hem intentat dividir aquesta partida, deixar només el que és la senyalització al
que és policia i la part podríem dir,el que és inversió deixar-la a Serveis.  Bé a grans
trets,  a nivell  de despesa corrent,  això són les partides que jo volia més o menys
destacar, a l’apartat d’inversions que és on també es produeix un ajust a la baixa, les
inversions pugen 3.802.000 euros.  D’aquests 3.802.000 euros, 1.700.000 euros es
financen amb endeutament, la subvenció del Pla de Barris de 330.000 euros, FEDER
250.000  euros,  subvenció  Diputació  per  la  Biblioteca  43.000  euros,  subvenció
Diputació  248.000  euros,  subvenció  Diputació  pel  Museu del  Suro  100.000  euros,
venda de patrimoni 530.000 euros i la resta bàsicament és conveni amb la empresa
Cruz per  la  Plaça Onze de Setembre  de 92.000 euros  i  estalvi  pressupostari  que
bàsicament ve del que hem dit abans, de l’increment del IBI de 505.000 euros.  Obres
més  importants  en  aquest  projecte  marcaré  les  més  importants,  no  les  diré  totes
perquè ja les tenen vostès.  Intentem dotar algunes partides per donar continuïtat al
Pla de Barris, que bàsicament seria fer una primera fase de l’ampliació del local social
de la Sauleda, mantenim també una partida per seguir amb la instal·lació d’ascensors i
habilitació de façanes, per valor de 250.000 euros.  Dotem la primera part del Museu
del projecte Museogràfic del Museu del Suro de 500.000 euros, tenim en compte que
aquí  hi  ha un FEDER,  una part  l’ha  d’assumir  l’Ajuntament.  Assumim la  despesa
d’urbanització de Brugueres II per 280.000 euros. El conveni que hi ha de la SARFA
pel tema del aparcament del carrer Torres Jonama de 111.000 euros.  El projecte de la
Biblioteca de 55.000 euros, dotem també per 100.000 euros obres i millores al Passeig
de  Llafranc.  150.000  euros  de  recollida  d’aigua  a  la  Fanga.  120.000  euros
d’indemnització  obres  vorera  de  l’escola  Carrilet  i  72.000  euros  fer  les  obres  de
l’escola del Carrilet.  Hi ha una partida exclusiva pel pla de senyalització de 96.000
euros i així intentaré baixar perquè desprès tindrem, i a la partida de millores urbanes
de 298.000 euros, d’aquesta es finança bàsicament amb préstec els 273.000 euros, hi
ha la partida projecte tècnics de 100.000 euros, fem una partida nova pel tema de la
revisió del Pla General de 70.000 euros, millores escoles 75.000 euros, mantenim les
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dues subvencions dels dos IES de  100.000 euros, mantenim evidentment el que és la
transferència de capital pel préstec de la Fundació Palafrugell Gent Gran per 283.000
euros.  Inversió  en  equipament  esportius  per  valor  de  12.000  euros,  senyalització
viària 15.000 euros, aquella partida que he dit  abans que estava dividida, mobiliari
urbà 55.000 euros, millores vial àrea de Serveis 66.000 euros, obres cementiri 30.000
euros,  millores  enllumenat  públic  203.000 euros,  millora  xarxa  de subministrament
d’aigües 50.000 euros,  inversió  en energies  renovables  40.000 euros,  redacció  de
projectes d’estalvi d’eficiència energètica 10.500 euros, equipament comissaria 5.500
euros.  Bé, aquestes són inversions que pugen a 3.800.000 euros, pensem que són
inversions realistes, que gran part d’aquestes inversions es financen via préstec, per
un costat 1.700.000 euros i estalvi que són 500.000 euros, estem parlant que tenim
finançament directe ja, per valor de 2.200.000 euros contra 3.800.000 euros i que la
resta és bàsicament subvencions de la pròpia Diputació i en relació al que és Museu
del Suro, la Biblioteca i el Fons de subvencions municipals.  Bé, a grans trets aquestes
són les directrius d’aquest pressupost en un any que també es preveu realment difícil
la previsió que al 2013, doncs caldrà veure si realment hi ha algun tipus de canvi de
cara  legislatiu  a  nivell  nacional,  cal  dir  que  en  el  pressupost  del  capítol  1,  hem
pressupostat les catorze pagues, hem pressupostat també el fons del pla de pensions,
perquè no hi ha res al respecte, una altra cosa es que en el futur això pugui tenir
modificacions però com que no hi ha cap indici que això variï en el temps, per això ha
sortit  en les  obligacions màximes que estem obligats  a pressupostar  pel  tema del
conveni  col·lectiu.  Per  tant  ara  donaria  la  paraula,  m’he  passat  dels  vint  minuts,
quinze, doncs he estalviat cinc minuts.  Obrim el torn dels grups, senyor Eduard.
 
-  senyor  Guerra:  En  primer  lloc  m’agradaria  saber,  desprès  de  tota  la  feina  que 
suposa dur a terme uns pressupostos, realment què fem aquí? perquè o els senyors
del Punt i el Diari de Girona són druides o ja han publicat que reduirem un 5,35 % el
pressupost.  No sé què estem debaten aquí.  Si totes les explicacions que vostè ha
donat i que comporta una feina molt important, no sé què hem de debatre, ja ho tenen
decidit.
 
- senyora Galiana:  Des del nostre grup som conscients que són moments complexes i
que no disposem de masses diners i que la distribució dels mateixos, és complexa
perquè la disponibilitat que tenim és poca, perquè les despeses més importants venen
establertes pel capítol 1, que és el que més puja, de totes maneres nosaltres atenen
les circumstàncies dels ingressos que tenim, i de les despeses corrents veiem com
positiu el increment que disposem, encara que sigui un increment minse, perquè de
mica  en  mica  això  ens  va  donant  una  mica  més  d’autonomia  però  també  som
conscients que les despeses corrents també s’han incrementant i per desgràcia més
que  els ingressos corrents.  Davant d’aquesta situació nosaltres, al punt on potser
discrepem més d’aquest pressupost, és el tema de les inversions, que vostès tenen
previstes,  nosaltres  pensem  que  veiem  poc  increment  d’inversió  dins  de  la
disponibilitat  que  tenen  en  temes  que  considerem bàsics  com són tots  els  temes
relacionats amb la reactivació econòmica.  Lamentem que dins de les inversions que
estan previstes, que malgrat tot, estaran aquí pressupostades tampoc hi ha garanties
al  100 % que s’acabin realitzant,  que no hagin tingut  en compte res en relació  al
projecte que havíem parlat  del  viver  d’empreses,  o que vostès parlaven de fer  un
centre  de formació  integral.  Que no hagin  previst  cap partida  en aquest  aspecte,
perquè tot això són inversions que en definitiva ajuden a reactivar la economia, ajuden
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a crear llocs de treball i que indirectament ens reportarien més ingressos i en poder
destinar aquestes partides doncs d’inversions, amb posterioritat a aspectes que potser
no són tant importants o que podrien ajornar-se en el temps.  Veiem que no hi ha
massa pensament  de realitzar inversions en temes que d’alguna manera nosaltres
insistim en fer polítiques que podem entendre que ens poden portar en una major
prosperitat econòmica, lamentem la mínima inversió que està prevista a les platges,
que són zones que realment la gent que viu Palafrugell és on realment treu el benefici
econòmic i  d'on pot  viure.  El  Passeig  de Llafranc una inversió de 100.000 euros,
Calella  també  inversions  de  70.000  euros  i  en  canvi  veiem  que  hi  ha  inversions
previstes, amb tots els respectes, a carrers de Palafrugell que potser no són carrers
excessivament comercials o que estiguin massa relacionats amb la economia molt
més superior, que evidentment estan donant un major servei a les persones que viuen
en aquestes zones, però hi  ha una gran diferència aquí parla de millores urbanes
298.000 euros, això podia haver estat una mica més equitatiu i es podia haver pensat
més en afavorir pels carrers que vostès pensin arreglar o que pensin fer, en afavorir
les zones que realment són les zones comercials i sobretot insistim en les platges,
perquè una vegada més trobem en aquest pressupost que són les abandonades i no
oblidem que indirectament tothom d’una manera o altra viu del turisme que ve a les
nostres platges, que són els que desprès es desplacen a Palafrugell, els que van a les
botigues, els que van a les cafeteries i els que van als bars i només així aconseguirem
reactivar  la  economia,  si  nosaltres  no  ens  centrem  en  aquesta  idea  en  tots  els
aspectes em sembla molt bé que arreglin el local social de la Sauleda, em sembla que
està previst dins de l’aportació del FEDER, no ho sé ara ben bé, però ara és igual,
però això és una millora que està bé que es doni i que és una millora social, però tenim
prioritats  que és reactivar  l'economia perquè de mica en mica nosaltres quedarem
ofegats.  El tema de la mobilitat, pel qual també considerem que és un tema bastant
important, no acabem de veure reflectit que el pla de mobilitat estigui prevista alguna
actuació ambiciosa del mateix, que a més és un punt esencial del mateix, perquè si no
disposem d’una bona mobilitat en el municipi doncs una vegada més estem anant en
contra nostra i en contra de ser una població visitada per les persones de fora que
puguin venir i puguin iniciar consum i despesa en el nostre municipi.  Veiem que hi ha
previstes partides que nosaltres no acabem d’entendre ben bé com una inversió sinó
com una continuïtat del manteniment, per exemple, tot el tema de millores de mobiliari
urbà, tot el que pugui ser el manteniment dels carrers, no ho acabem d’entendre com
una inversió  sinó que això  ho puguem preveure com un simple manteniment  i  no
preveure-ho aquí com una inversió, veiem doncs que és un pressupost que li manca
en quan al  tema de les inversions, li  manca ambició, ambició de fer projectes que
realment  ens  portin  un  pas  endavant,  veiem  que  és  un  projecte  d’inversions
relativament limitat i no acabem d’estar massa d’acord amb el que s’ha pressupostat,
insistim,  arreglar  carrers  és  una prioritat  però  també pensem quins  els  arreglem i
pensem sobretot en les zones més cèntriques que és on han d'estar més impecables i
hem  de  donar  una  imatge  agradable  de  cara  a  les  persones  que  ens  visiten. 
L'increment espectacular del que és el tema de Serveis Socials, home, no li diré que
estem en contra d’això perquè entenem que donada la situació hi ha d’haver-hi aquest
increment, en aquest punt nosaltres creiem que la situació de la població és extrema i
que s’han de donar aquestes ajudes, però veiem cap a on anem, hem d’incrementar
les partides de Serveis Socials perquè realment la nostra economia està caient en
picat, no li diré que això sigui culpa del nostre municipi, perquè és un tema general,
però si que hem d’intentar potenciar en la mesura humil, en què nosaltres ho podem
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solucionar  la  reactivació  econòmica  per  poder  donar  lloc  a  la  reducció  d’aquestes
partides que suposa un esforç bastant important per tothom i per poder tirar endavant,
perquè si  no cada vegada ens trobarem que hem d’incrementar  més la partida de
Serveis  Socials  i  cada vegada anirem de més a menys i  per  tant,  trobem a faltar
l’ambició una vegada més de pensar en projectes que reactivin l’economia i veiem en
aquest  tema  doncs  que  el  pressupost  en  quan  a  les  inversions  està  fluix  i  que
possiblement, es podria intentar fer algun esforç més en alguna àrea i reduir alguna
àrea, per poder haver agafat aquests diners e incloure’ls a dins de les inversions i
potser  aquí  veiem  que  podia  haver-hi  segons  quins  aspectes  una  reducció  de
determinades  despeses  que  potser  no  són  imprescindibles  i  si  que  seria  molt
interessant poder donar aquests diners en inversions productives.
 
-  senyora  Rivas:  Ho deia  vostè,  senyor  alcalde,  al  començar  la  seva  intervenció,
formalment el pressupost municipal és l’instrument que tenim per donar respostes a
les  necessitats  dels  ciutadans  de  Palafrugell  fent  una  distribució  dels  recursos
econòmics, recursos que ens pertanyen a tots.  El pressupost és i són les decisions
del seu govern municipal, del govern sobre les actuacions que ens proposa fer l’any
vinent, segurament ho deia vostè també, és un dels plens més importants del mandat,
són els quatre plens al llarg d’un mandat més importants i avui debatem i vostès ens
porten a aprovació, com és gastarà l’equip de govern els diners que són de tot el
poble.  Tots  sabem que  un  pressupost  ha  de  ser  equilibrat  com en  qualsevol  llar
familiar i que ha de ser per tant limitat en la despesa, no es pot gastar més del que hi
ha, ingressos han de ser igual a despesa, aquesta ha de ser la part tècnica, és la bona
tasca que any rere any fan els serveis tècnics de la casa, especialment l’interventor. 
Però anem a la part política que és el que avui ens toca debatre.  El pressupost hauria
de recollir el pacte de govern que varen signar vostès Partit Socialista de Catalunya i
Convergència  i  Unió,  es  varen  comprometre  a  unes  actuacions  que  tenen  efecte
pressupostari que les varen deixar per escrit i que fins i tot les tenim penjades amb un
video a la pàgina web de l’Ajuntament.  Però es que moltes d’elles no les hem sabut
trobar en aquest pressupost,  no oblidem que el  pressupost s’ha de fer segons les
prioritats del pacte de govern i sembla que no sigui així, ens diuen una cosa i tenim la
sensació que en fan una altra.  Es tant senzill com llegir el pacte de govern i comparar
amb el pressupost, fem l’exercici i podrem veure-ho.  Alerta perquè avui aprovem un
pressupost com sempre hem fet al llarg dels anys que és l’inicial i que de ben segur no
serà el final, ja comprovarem les modificacions que s’aniran fent i com no, la liquidació
un  cop  estigui  acabat  l’any,  és  a  dir,  quina  serà  la  despesa  final  que  segur  no
coincidirà amb la despesa, o amb la proposta de despesa que portem.  En aquest
sentit,  i  si  anem un any enere  ho podrem veure  amb la  liquidació de l’any  2012,
concretament amb l’Àrea de la Policia Local, però aquest és un tema que avui no toca,
ja en tindrem llargament temps, per parlar-ne.  Centrem-nos en els ingressos, no tenim
res a dir en la part tècnica, és un càlcul matemàtic, una projecció dels ingressos que
s’esperen una bona notícia i una de dolenta, la bona, és que els tributs del estat es
mantenen,  fins  i  tot  podríem  dir  que  augmenten,  però  la  dolenta  és  que  ens
desapareixen subvencions importants, però hem de tenir en compte que la variació
d’aquests ingressos respon als increments que ha fet el govern municipal i quins són
aquests increments, d’un 7,2% a la taxa de la Llar d’Infants i un 5% en la recollida de
les escombraries, aquest suposa 80.000 euros més que han de pagar els ciutadans,
un  augment  de  taxes  amb  les  quals  ja  ens  varem  oposar  al  ple  passat  de  les
ordenances i per això varem votar en contra.  Sembla que ara les multes de trànsit van
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a tota vela, el pressupost s’incrementa amb 80.000 euros, ja ho va explicar el senyor
Alcalde, és una regularització, perfecte, però també ens hem d’alegrar que disminueix
en  ingressos  la  taxa  de  subministrament  d’aigua,  una  disminució  que  ha  estat
progressiva en els darrers anys i que ara si que ens hem de felicitar tots.  Recordem
senyor Fernández, que vostè ens va dir  que no s’incrementarien les quotes de les
Llars d’Infants, està escrit i ho va deixar en una acta, i això no ha estat així, ens falta la
veritat, tant fàcil que hagués estat en aquell moment, quan jo li vaig fer la pregunta, de
dir que no ho sabia i en canvi va afirmar quelcom que ara no pot complir.  Continuem
parlant d’ingressos, augmentem aproximadament en 1.000.000 d’euros l’IBI, d’aquests
uns 240.000 euros corresponent al creixement vegetatiu, res a dir, 735.000 euros, a la
pujada del Reial Decret del govern central del PP, que ens obliga a pujar-ne el 10%,
en aquest punt des de l’Entesa, ja ho varem manifestar en el seu moment en forma de
moció,  ho  consideràvem abusiu  i  varem fer  proposta  al  govern  que  no  varen  ser
acceptades, el govern en va fer unes altres.  De fet, el govern de Palafrugell només
retornarà a les famílies amb domicili habitual 195.000 euros, mentre ingressarà a les
arques  500.000  d’euros,  i  aquest  mig  milió  d’euros  vostès  el  destinen  a  estalvi
pressupostari per inversions, inversions amb les quals no podem coincidir, per manca
d’un destí  clarament  social  en un moment  de crisi,  i  ara em contestarà com a fet
sempre que no es pot destinar estalvi  a despeses corrents.  Miri,  hi  ha programes
socials,  educatius,  culturals  i  de promoció econòmica que són inversió  i  es  poden
incloure  al  pressupost  com inversió,  així  ho  varem demostrar,  però per  fer-ho,  cal
pensar-hi,  dedicar-hi  temps,  posar-hi  imaginació,  posar-hi  innovació,  quelcom  que
trobem a faltar  en  aquest  pressupost.  I  ja  que  hem encetat  el  tema d’inversions,
parlem de les inversions, absolutament conscients que encara no tenim el PUOSC i
que per tant es redueix,  és un pressupost de contenció,  coincidim plenament  amb
vostès, però ens preocupen altres qüestions, subvenció del Pla de Barris, la valoren en
330.000 euros, no sabem si la cobrarem i tampoc sabrem si podrem fer les inversions. 
Subvenció de la Diputació 248.000 euros, tampoc sabem com, quan i quina quantitat,
venda de patrimoni la pressuposten en 530.000 euros, estan segurs que vendran? I
aquí hi ha destinat el tercer pagament de la zona industrial de Brugueres II, les millores
al Passeig de Llafranc i la necessària e imprescindible recollida d’aigües del sector de
la Fanga.  Facin números, estem parlant de més d’1.000.000 d’euros que no sabem si
aquest Ajuntament el cobrarà o no.  Només un petit exemple, indemnitzacions voreres
Carrilet, que pugen a 120.000 euros, és el mecanisme pel qual vostès han optat, però
n’hi havia d’altres, en benefici dels particulars i amb cost zero per l’Ajuntament, o ens
podem fixar  com destinen 50.000 euros de millores a la xarxa de subministrament
d’aigua.  No és una quantitat simbòlica?  Com tenim ara el percentatge de fuites o
pèrdues, es a dir, quan estem pagant els ciutadans per l’aigua que malgrat ha millorat
estem  perdent?  Però  el  més  preocupant  de  tot  això  és  que  ens  presenten  un
pressupost d’inversions que nosaltres com Entesa no sabem on va, no li  veiem la
intencionalitat  i  creiem  que  tampoc  pensa  en  el  futur,  no  entenem  quina  direcció
segueix i això no ens ho podem permetre en un moment de crisi.  Miri en el consell
econòmic i social de dilluns passat, un ciutadà de forma molt encertada li deia a vostè
Alcalde,  com  és  possible  que  no  hi  hagin  inversions  que  serveixin  per  reduir  la
despesa corrent, això és el que hauria de ser.  L’Alcalde el que li va respondre, que
aquesta  inversió  era  una  millora,  podia  ser  una  millora  amb  l’enllumenat  públic,
recordo que aquesta és una inversió recorrent, que ja ve de l’anterior mandat i que
se’n  ha  anat  fent  cada  any,  de  nou  res  de  res.  I  ja  sabem  que  el  pressupost
d’inversions només pot ser d’inversions, no podrà ser destinat en cap cas a despesa
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corrent encara que es considerés necessari, ja hi tornem i els ho repetim, ho fem com
ho fèiem al  ple  quan es va canviar  de destí  el  romanent  de tresoreria.  La nostra
valoració de fons, és la mateixa d’aquell moment, no es queden amb cap estalvi, no
tenen roc a la faixa i si sorgeixen imprevistos econòmics, als quals s’hauran de fer
front, com ho faran? Quina poca previsió que té aquest pressupost, s’ho gasten tot,
sense tenir estalvi i ho repartim, creiem que és una política arriscada, que no sabem
que podem tenir imprevistos, que ja veurem com els solucionaran, no ens quedem
amb  cap  diners  d’estalvi,  això  no  és  recomanable,  tampoc  amb  les  economies
familiars.  I  parlem  de  les  despeses,  el  que  vostè  ens  ha  detallat,  miri,  parlarem
d’algunes àrees que crec que val la pena posar-les a sobre la taula, i a més a més
perquè les notícies que han sortit a la premsa o nosaltres no sabem fer els números o
no s’ajusten a la realitat.  Hisenda i Patrimoni, vostè ho deia, en destaca encantat de la
vida la partida de 195.000 euros de subvenció de foment a l’habitatge, ja n'hem parlat
abans és el retorn a les famílies pel tema del IBI, pel tema de la pujada del govern
central, però es que l’Ajuntament recaptarà 500.000 d’euros, aquests no els hi retorna
a les famílies.  La proposta que nosaltres varem fer com Entesa era diferent, però a
vostès no els hi va interessar.  IPEP, despesa alta, evidentment ha de ser així, però hi
veiem poca projecció política, on estan les noves actuacions que ha de fer l’IPEP, o es
posen  les  piles  o  no  avancem,  una  àrea  imprescindible,  però  pensem  que  poc
aprofitada  actualment.  Creix  12.000  euros,  dels  quals  8.000  euros  son  de
transferència del Consell  Comarcal,  pel projecte SUMA’T.  Residència Geriàtrica, el
pressupost  disminueix  en  100.000  euros  coincidint  amb el  propi  pressupost  de  la
Fundació, ens diuen que té a veure amb el fet que la residència està a ple rendiment,
miri, nosaltres, diversos ciutadans ens han fet arribar certs dubtes de si ha empitjorat
l’assistència, tant en el subministrament de medicaments que no arriben, com en el
menjar.  Potser caldrà posar a sobre la taula aquella demanda que el partit Socialista
feia quan estava a la oposició, de crear un grup de participació familiar per fer-ne el
control, d’això ja en parlarem, vostès ho proposaven, esperàvem que ho farien, han
passat gairebé dos anys i  no ho han fet, segurament farem que ho facin tal i  com
deien.  Serveis  municipals,  ens  passa  el  servei  de  recollida  a  Medi  Ambient,  no
acabem d’entendre  ben  bé  perquè,  no  acabem d’entendre  com funcionarà  aquest
contracte, està previst fer un sol contracte, però es divideix el seu control amb dues
àrees,  una  altra  vegada  una  contradicció?  Com es  farà  el  control?  Continuarem
deixant que faci la mateixa empresa com es va fer al plec de jardineria.  Dubtes, molts
dubtes per oferir un bon servei i anem a les partides socials, Serveis Socials, creix
105.000 euros, però analitzem-ho, sobre partida per educadors de carrer, escolti, que
ningú es pensi que és un servei nou, aquest servei ja existia i vostè ho ha dit, abans en
tres àrees, ara en dues, per tant no és una acció nova, és una acció que continua i
15.000 euros per aliments, home, tenim un centre de distribució d’aliments i donada la
situació que hi ha només faltaria que l’Ajuntament no hi fes cap aportació.  La resta
creix amb teleassistència, dependència i psicòleg, tots contractes externs, si creix el
nombre d’usuaris ha de créixer el servei, però es que a part d’això no hem trobat cap
idea nova, si, els 8.000 euros per les plusvàlues amb les execucions hipotecàries, amb
aquest  sentit  els  felicitem.  I  amb educació,  ens  diuen que puja  124.000 euros,  jo
segurament o el meu grup no sap fer els números, perquè si sumem Educació i Llar
d’Infants i Universitat, que són els tres apartats d’Educació la puja és de 88.000 euros,
però  escolti,  d’aquests  88.000  euros  la  meitat,  43.000  euros,  són  despeses
obligatòries, neteja,  enllumenat i  calefacció,  per tant no ens digui que creix la part
d’educació, si, però es que no deixarem els nens sense calefacció o sense netejar-los
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les escoles i llavors ens diuen que l’altra augment ve per les ajudes per les escoles
concertades, escolti és una regularització, sempre s’han aportat els mateixos diners i
el que vostè fa és regularitzar-ho, el que és realment preocupant és que disminueix
8.000 euros ciutat educadora o el que no puc entendre es que vostè ens digui que
augmenten el Pla d’Entorn, quan tu et mires el pressupost i és facilíssim, partida per
partida no hi ha res d’augment amb aquest aspecte.  En Llar d’Infants no em repetiré ja
ho he dit abans, eliminació de l’aula de P0, hores complementàries, però si, augment
de taxes, menys subvenció del govern de Convergència que ja hem denunciat des de
l’Entesa, una vegada més ens falten a la veritat.  I miri, deixi’m que acabi aquesta
primera intervenció parlant de la participació de l'oposició, com ens han explicat aquest
pressupost, és cert, sí és ben cert i així vaig demanar que constés en acta, que el
senyor interventor ens ho va enviar el dia 31, ara fa quinze dies, ens va enviar els
números, però no se’ns ha explicat fins aquest dilluns a les vuit del vespre, d’això fa
quatre dies, hem tingut quatre dies per valorar el que se’ns ha donat a la resta de
regidors  que  formem  part  de  l’oposició,  avui  fins  i  tot  l’Alcalde  ens  ha  fet  més
explicacions que a les anteriors reunions.  Quan més anem més empitjorem no?  Si
l’any passat ja ens queixàvem, què hauríem de fer aquest any?  No li tornaré a dir les
paraules que vostè ja va dir al Ple de constitució com Alcalde, sobre com volia que la
oposició participés, no ens deixen participar, però el cert és que el 5 de novembre,
vostès fan una reunió amb el Consell  de Gestió i Participació de Calella, Llafranc i
Tamariu, els hi expliquen el pressupost, i el mateix dia que ens l’expliquen a nosaltres,
desprès  l’expliquen  al  Consell  Econòmic  i  Social?  Això  mateix  varen  fer  amb  les
ordenances fiscals, el govern, deixi’m que li digui, el govern ens ha menystingut, als
regidors i regidores que estem a l’oposició, però que som càrrecs electes, i que hem
estat escollits per un nombre importants de ciutadans de Palafrugell, permeti’m que ho
recordi,  si  fos  el  cas  que  vostès  no  ho  hagin  contat.  A  les  passades  eleccions
municipals,  els  grups de govern  varen tenir  3.487 vots,  un 47,39% i  els  grups de
l’oposició en varem tenir junts, 3.475, un 43,23%, d’una banda a l’altra, de govern a
oposició només ens separa dotze vots, només dotze persones més els varen votar a
vostès que formen govern, que nosaltres que som el grup de l’oposició i vostès, fem el
que fem ens ignoren a nosaltres i quan ens ignoren als regidors, ignoren a la meitat
dels ciutadans que a nosaltres ens varen votar i varen dipositar-hi la confiança, així
ens preguntem si realment estan governant per tothom o estan governant només per
aquells que els varen votar i això deixi’m que ho digui, entenem que per part nostra no
és democràcia.
 
- senyor Sabrià:   Vostè, senyor alcalde, ha començat dient que presentava avui els
pressupostos que el poble necessita, desprès de sentir aquesta frase, jo m’he imaginat
que parlaríem d’objectius, de millores, de ciutadans i l’únic que s’ha limitat a fer és
llegir-nos uns números que ja havíem vist, que ens havia explicat l’interventor ara fa
tres o quatre dies, com deia la senyora Rivas, i em sembla que és una evidència el
perquè ho ha fet, i és perquè en aquests pressupostos ni hi ha objectius, ni hi ha una
línia  clara,  es  pot  definir  que  és  el  que  vol  aquest  govern,  és  un  pressupost  de
supervivència, però no és un pressupost de mínims per la situació en la que estem per
ajudar  als  Palafrugellencs,  és  de  mínims  pràcticament  diríem,  per  sobreviure  com
institució, per pagar les factures, per pagar els funcionaris, què prioritzen?  No se sap,
està enfocat a la promoció econòmica, és evident que no ho està.  És un pressupost
social, no ho és, crec que si haguéssim de resumir quantes idees hi ha reflectides en
aquest  pressupost  doncs  n’hi  ha  dues,  la  que  parlàvem  sobre  l’impost  de
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transmissions  i  en  tot  cas  la  dels  lloguers  de  l'IPEP,  no  hi  ha  cap  més.  És  un
pressupost que no ens dona solucions com a municipi, l’any passat quan l’hi varem dir,
escolti  no  hi  ha  imaginació  en  aquest  pressupost,  no  hi  ha  una línia  clara,  és  el
principal instrument polític que tenen per marcar les seves polítiques i ens varen dir, i
ho recordo bé, es que no hem tingut temps, i hem de pensar que en els tres o quatre
mesos que havien tingut l’any passat no havien tingut el suficient temps per marcar
unes línies polítiques, ara ha passat un any i aquestes línies tampoc hi son.  Ara en
veien que el pressupost és de continuïtat, que és un pressupost que pràcticament és
una fotocòpia al de l’any passat, que era absolutament reflectit que el problema es que
aquí no hi ha idees, no hi ha cap aposta concreta, no hi ha cap canvi substancial,
podríem dir que ja alguns recursos pel nou contracte de recollida i pràcticament res
més.  Pensàvem, he dit mira, en el pressupost més vinculat a l’Alcaldia hi ha 15.000
euros que deuen ser pel Pla de dinamització econòmica i de cohesió social i tampoc
ho són i la sensació és que són una repartidora i per tant, nosaltres les repartidores
polítiques no ens han agradat mai, jo li recomanaria que en tot cas, ho passessin a
acció social i que tingués una supervisió tècnica, hem tingut un primer any per pensar
el pla de dinamització social i el segon, no sé què continuarem fent, si continuarem
fent  més  participació  ciutadana,  però  en  tot  cas  no  hi  ha  ni  un  euro  per  tirar-lo
endavant,  cau en temes que són senzills,  que són petits,  però per  nosaltres eren
importants, prorrogar el butlletí de dones del Pla de Barris, era una experiència pionera
i havia tota una sèrie de gent la qual feia una funció importantíssima, fomentava la
igualtat, hi havia 5.000 euros i valia 5.000 euros, i exemples com aquest petit, crec que
n’hi ha bastants.  Sabem la situació del comerç, sabem la situació de l’ocupació i el
pressupost no reflecteix una aposta clara per l’educació, no reflecteix una aposta per
l’educació.  L’educació no creix, sinó que ho sembla, simplement crec que la partida
més  important  que  creix  és  per  fer  front  als  retards  en  els  pagaments  a  l'escola
concertada que tenen hipotecats, tenen pendents des de l’any passat i poder-hi fer
front i poder-los posar al dia.  No aposten pels plans de transició al treball i crec que
això també és una altra evidència hi ha un tema que a mi em sembla d’escàndol, i és
el tema de les Llars d’infants.  Nosaltres no li varem votar en contra dels augments de
les taxes, però el que no entenem de cap manera és que l’aportació sigui més petita,
no ho entenem de cap manera, perquè això ens sembla un frau, nosaltres aquí quan
no li votem en contra és perquè entenem que si hi ha una diferència no la pot assumir
l’Ajuntament, el que no ens sembla de rebut és que l’Ajuntament sigui pel tancament
d’un P0, o sigui per la causa que sigui, aprofiti per fer l’aportació més baixa dels últims
anys en Llars d’Infants i aquí ens sembla que això és un frau.  Joventut, ho hem anat
explicant, o sigui,  si volem jugar a fer percentatges és molt senzill,  però darrera el
percentatge de Joventut no hi ha res, perquè hi ha projectes que ja existien.  Crec que
toca prioritzar i toca marcar línies i és evident que és un pressupost que no és fàcil,
però s’ha d’apostar per la formació, per la emprenedoria, per l’ocupació, per creure en
el comerç i el turisme i tot això no passa.  Podem entrar en la part d’inversions, però es
que passa exactament el  mateix, no prioritzen les platges, no prioritzen el comerç,
només hi ha despeses obligades, “repasillos”, és una cosa molt típica d’aquest govern,
d’intentar doncs maquillar i no entrar a fons a cap lloc, 100.000 euros a Llafranc però
que en realitat no hi són, jo li diria que pel que hem anat sentint, perquè portem temps
escoltant-los, si hi havia algunes línies, o havia marcat aquest govern algunes línies
devien  ser  el  pacte  per  l’economia  del  municipi,  la  vialitat,  el  viver  que  ara  s’ha
convertit  en  una barreja  de viver  i  formació,  cap d’aquestes coses hi  són.  És un
moment  extraordinari,  per  tant  la  nostra  proposta  és  molt  clara,  en  moments
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extraordinaris s’han de prendre decisions extraordinàries i per tant si hi havia 500.000
euros que podíem haver destinat a temes puntuals, doncs ho havíem de fer i havíem
d’invertir més en l’IPEP, més en els emprenedors, més en l’educació, més en el Pla
d’Entorn, més en l’Àrea d’empresa, pujar les subvencions per emprenedoria i per tant
aquests 500.000 euros d’estalvi  pressupostari  era el  moment de col·locar-los en el
pressupost corrent, de col·locar-los en projectes concrets, en projectes que ajudin a la
ciutadania, em sembla, el tema dels ajuts als emprenedors em sembla claríssim, si
vostè té un projecte per incrementar els lloguers dels comerços, incrementi els ajuts a
l’emprenedoria, no els deixi com sempre i tenia els recursos per fer-ho i si no volia fer-
ho així, buscar projectes clars d’inversió i invertir en temes estratègics i no han fet ni
una cosa, ni l’altra, per tant, nosaltres com Esquerra ja els anunciem, que ens sembla
poc treballat, ens sembla que no té línea política i avui votarem en contra d’aquest
pressupost.
 
- senyor Fernandez:  Molt bé, doncs moltes gràcies per les seves aportacions.  Bé, el
senyor Guerra deia el tema de la premsa, nosaltres el que hem fet ha sigut fruit que va
passar per Comissió d’Hisenda i és evident que si passa la Comissió d’Hisenda i el
govern en majoria, varem enviar una nota de premsa anunciant els eixos bàsics del
pressupost, perquè era el que avui portàvem a aprovació, però és evident que si passa
per comissió i el govern té majoria és evident que el pressupost s’aprovarà, tenint en
compte  que  és  una  aprovació  provisional,  per  tant,  que  els  grups  poden  fer
al·legacions, una vegada aprovat aquí poden fer al·legacions i aquestes al·legacions
es poden tenir en compte en funció de si realment quan es fa la proposta de despesa
es  diu  d'on  trèiem  els  ingressos  o  quines  partides  donem  de  baixa  d’aquest
pressupost, aquí s’han fet aportacions  igual els grups, ja saben quin és el mecanisme
d’aprovar de manera definitiva el pressupost.  La senyora Galiana deia que pugen més
els ingressos, despesa corrent que els ingressos, no, els ingressos corrents pugen un
3,46 i la despesa corrent puja un 2,39, hem intentat que precisament això per intentar
de  seguir  amb  la  línia  d’una  certa  contenció  a  la  despesa,  perquè  la  situació
econòmica és la que és, hem intentat mantenir aquest esquema, que ja és una mica el
que es venia fent els últims tres anys, un esquema de prudència per no posar en perill
el que és la viabilitat del pressupost.  Tenim una avantatge és que més del 80 % dels
ingressos són autònoms, depenen del propi Ajuntament, per tant, això ens dona peu a
tenir una certa autonomia a l’hora de gestionar, perquè diguem més del 80%, perquè
evidentment que han baixat les subvencions, moltíssimes subvencions ja no hi son. 
Però  evidentment  que  no  hi  són,  perquè  eren  subvencions  que  venien  d’altres
administracions i en aquests moments o no hi són o encara no ha sortit convocatòria o
com que no hi ha garantia que sortint doncs ja no es pressuposten.
En qualsevol cas, si que hi ha una part d’inversions que estan destinades a platges i
vostè, la part aquesta que parla de millores urbanes, no són millores urbanes només
diguéssim del centre de Palafrugell, aquí es poden col·locar projectes que també van a
platges.  En aquest sentit hi ha una relació de projectes fruit que ens han passat pels
diferents  Consell  de  gestió  i  Participació,  per  intentar  treballar  amb  memòries
valorades per fer-les a càrrec d’aquestes partides, vull dir, que hi ha algunes obres que
estan individualitzades en el propi pressupost, però altres que estem treballant i que
aniran dins del que es podria anomenar el que són millores urbanes.  Ha fet referència
vostè al tema de la proposta que va fer vostè mateixa l’any passat en relació a aquest
centre d’Innovació, centre de formació, viver d’empresa, hi estem treballant, hem fet la
primera reunió, el mes que ve hi  ha la segona reunió, perquè primer s’ha de fer, s’ha
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de tenir clar el projecte de futur i per això hi ha aquesta comissió que es va crear, hi ha
una  altra  convocatòria  prevista,  d’una  manera  immediata  per  intentar  a  veure  si
avancem,  en  qualsevol  cas  això  ha  d’anar  amb  un  espai  municipal  i  que  caldrà
prèviament dons lligar la complicitat del departament d’Ensenyament de la Generalitat,
intentant entre tots de fer-ho, però vull dir que és un projecte important i en aquests
moments doncs s’ha d’anar molt en compte, sobretot per tenir clar projecte i clar el
finançament i està clar que en aquest projecte de futur, si ensenyament hi juga, ho
veiem molt factible, si no hi juga ensenyament seria més complicat realment de tirar-ho
endavant.  Vostè ha parlat  que no hi  ha en relació  al  pla  de mobilitat,  hi  ha dues
partides  que  tenen  relació  directa,  el  pla  de  mobilitat  que  és  el  que  el  pla  de
senyalització de 96.000 euros, que aquest era un tema que sortia, i una partida de
18.000 euros per actuacions pel tema de mobilitat,  però tenint en compte que hi ha
actuacions de mobilitat que no són projectes concrets i moltes coses que podem fer a
nivell  d’inversió, també podem redundar en el que és la millora de la mobilitat.  La
senyora Rivas ha fet una gran intervenció, magnífica, les coses com són, s’han de dir. 
Vostè ha parlat de pacte de govern, nosaltres el pacte de govern pensem que tenim
temps per executar-lo, portem un any i mig governant i be ens queda encara un temps,
crec que al govern encara li queda temps per fer el pacte de govern, el que no s’hagi
pogut  fer  en  aquests  moments,  doncs  intentarem fer-ho  durant  tot  el  mandat,  en
qualsevol cas, si el fem o no el fem o el nivell de compliment és molt alt o molt baix, la
ciutadania ho jutjarà segur, segur, com ha passat sempre en aquest Ajuntament, hi ha
gent que ha governat i desprès gent que ha anat a l’oposició i desprès de l’oposició ha
anat a governar, vull dir que l’examen és el dia que fem les eleccions, la gent valorarà i
vostès hauran de posar de manifest els incompliments del propi govern.  Per tant, no
em preocupa tant el fet que en aquests moments no estigui un excés de compliment el
pacte de govern,  en tot  cas, ho veuríem quan acabi  el  mandat.  Vostè parlava de
modificacions, obligacions finals, bé, és evident que durant l’any hi ha modificacions,
però si que és veritat que quan el que són liquidacions definitives del pressupost, el
que  fa  referència  a  despeses  corrents,  si  vostè  agafa  els  últims  anys,  no  hi  ha
extremades  diferències  en despeses  corrents,  vull  dir  que en  els  últims  anys  que
també incorpora els seus governs, que no és un tema que digui de l’any passat, vull dir
que ara si ocupen tot a nivell d’inversió, si, el que és despesa corrent si alguna manera
més o menys podem dir que aquí si que hi ha un control, és en aquest apartat, on no
hi ha grans desviacions en la part de despesa corrent, vostè ha posat una àrea en
concret que és la Policia, ve en tot cas ja en parlarem com vostè mateixa ha dit, el dia
que toqui ja en parlaríem.  Ha parlat que han baixat les subvencions, si han baixat les
subvencions i moltes que hi ha si vostè ens demana què us diu la Generalitat, doncs la
Generalitat ens diu el mateix que fa un mes i mig, no hem cobrat res, per tant si m’ho
torna a demanar o potser una mica, hem cobrat una mica, hem cobrat una mica veus,
doncs veus també quan un s’equivoca també s’ha de reconèixer.  Vostè ha parlat de
les  Llars  d’Infants,  es  veritat  que  hem  pujat  un  7,2  %  hi  haguéssim  pogut  dir
l’Ajuntament assumeix tot el cost íntegre, però penso que hem optat per intentar partir
l’esforç, això és una opció política, haguéssim pogut dir escolta no assumim res i tot  a
les famílies, o ho assumim tot, però hem entès que fora bo, per dir el mateix del que
varem fer l’any passat.  Vostè ha parlat d’escombraries d’un 5%, si a l’ordenança ho
vaig dir perquè pujava el 5 % les escombraries, però clar vostès a l’anterior mandat
varen pujar un 18%, nosaltres portem un any i mig governant, un 5, ha veure si al final
arribem al 18, que és possible que arribem amb el plec de condicions que treballem,
que no dic pas que no, però en tot cas, deixi’ns el recorregut encara que no hem
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acabat, a lo millor al final del mandat acabem amb un 22% d’increment, és possible,
però avui per avui, no estem amb aquesta línia.  Parlava de l'IBI, és veritat l’IBI, vostès
varen fer una proposta, crec que una part de les propostes es varen estimar, del que
va ser una part de les propostes es varen estimar.  Nosaltres hem entès que aquesta
subvenció fora bo que només fos per l’habitatge habitual, em sembla molt que som
dels pocs ajuntaments, dels pocs, que ho han fet, la resta, una gran part no ha fet
absolutament res i altres, han fet coses diferents, però bé, nosaltres hem optat per la
via  de  dir,  escolta,  entenem  que  aquest  ingrés  fora  bo  que  anés  una  part  a  la
subvenció, 35.000 euros les hem posat a la despesa corrent que entenem que són
despesa corrent, que no es tenen de consolidar i la resta a estalvi pressupostari, això
no genera possibles extensions de futur a l’hora d’intentar fer els pressupostos, perquè
clar  els  pressupostos es fan aquest  any,  però també l'obligació d’un governant  és
preveure què pot passar l’any que ve o al 2014, per no deixar una situació precària a
l’hora de fer els pressupostos de futur.  Vostè parla d’imaginació, bé, intentem fer amb
la imaginació que podem amb el context que tenim, per tant, segurament que aquests
pressupostos podria faltar imaginació, però en tot cas ja l’he dit abans, jo estic disposat
a que si vostès fan al·legacions a la tramitació a l’entrada inicial definitiva, parlem-ne,
parlem-ne a les al·legacions, vull dir no hi ha sempre i quan tinguem en compte que
com vostès ja sabem, perquè ja han governat,  que ha d’haver-hi més despesa o hi ha
d’haver-hi menys despesa o més ingressos, vull dir que s’han de lligar, quadrar les
partides.  L’apartat d’inversions el mateix, evidentment que les inversions tenen una
finalitat,  i  aquí  pel  que fa  al  que diu  el  senyor  Sabrià,  aquest  pressuposts  té  una
finalitat,  que  és  en  el  context  econòmic  que  tenim,  intentar  garantir  els  projectes
socials que hi havien iniciats, que molts venen inclús dels anteriors mandats, mantenir
els que va incorporar nous l’any passat nous nosaltres i el que hem pogut incorporar
en aquests moments de context econòmic, podria ser diferent, és possible, però hi ha
una cosa que ens limita, que són els recursos que l’Ajuntament pot disposar, per tant,
com  que  hi  ha  uns  certs  projectes  que  poden  ser  susceptibles  de  millora  o  de
modificació si vostès proposen algun element concret en el tràmit entre l’inicial  i  la
definitiva, parlem-ne al respecte, la senyora Rivas parlava del IPEP, ve l’IPEP tot i que
hi ha hagut un petit increment aquest any d’aportació, li vull dir que amb menys, en
aquests moments, amb menys recursos i això és gràcies a la gent que hi ha treballant,
estem  fent  bastant  més  activitats  que  es  feien  en  el  passat,  amb  més  recursos
econòmics  i  això  en  tot  cas  quan  mirem  el  que  és  la  memòria  ho  podrà  veure. 
Residència, ve la residència hi ha dos elements que influeixen, per un costat que estan
en plena ocupació i per l’altra, segurament que les reduccions de despeses que venen
imposades per  altres administracions,  això  té  efectes  a la  compte d’explotació,  en
qualsevol  cas  vostè  sap  que  hi  ha  una  cosa  de  subrogació  i  un  compromís  on
l’Ajuntament ha de garantir el dèficit d’explotació i per tant vostè deia, home, en el
Consell vostè varen dir que fora bo que en el Consell rector de la Fundació diguéssim
familiar, bé jo segueixo pensant que fora bo que tinguéssim la manera d’incorporar
familiars i també treballadors, però bé, això en tot cas vostès a l’últim consell no va
venir el seu representant del Geriàtric, vull dir que si, vull dir perquè es pot proposar i
ara que estem en el moment de revisar els estatuts podem intentar incorporar aquesta
aportació.  Serveis Socials, vostè diu, com que creixen més els usuaris, lo normal és
que creixi més el pressupost, bé això és una opció política, s’entén que si creixen els
usuaris i per això creix el pressupost, però per fer això i mantenir la pressió fiscal com
l’hem mantinguda implica que hem hagut de fer un esforç per mantenir el que ja hi
havia, el que ja estaven fent vostè, el que varem incorporar nosaltres, l’any passat i
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aquestes noves partides, petites però noves partides que hem posat de cares aquest
any, perquè és veritat que els educadors de carrers són 18.000 euros per cada àrea
però es que això es subvencionava el 50% al Pla de Barris i aquest any ja no hi és i
això ho pagarà tot el propi Ajuntament, amb recursos propis, que són insuficients, però
evidentment que és una subvenció que abans hi era i ara no hi és i això ho assumeix
el  propi  Ajuntament.  Educació, despesa obligatòria,  si,  però s’han de pressupostar
aquesta despeses i  han de ser-hi, i  és veritat  que el  que vostè diu de les escoles
concertades  és  regularitzar-ho,  però  portàvem  molts  anys  amb  aquest  sistema,
sortíem amb més quantitat i quan arribàvem a meitat d’any vostè sap les reunions que
hi havia amb els directors i cada vegada era el mateix i al final hem dit, tant per tant
sortim a la quantitat fixa, però això genera una obligació d’entrada, que abans en altres
exercicis,  podíem dir  be,  dotem aquesta quantitat  en menys  recursos,  sortim amb
menys i l’any que ve ja la modificarem i hem cregut oportú que fora bo regularitzar-ho
ja d’entrada.  Vostè parlava de quatre dies, parlava de pressupost,  es va enviar el
mateix  dia  del  ple  d’ordenances  si  no  recordo  malament,  a  l’endemà  del  ple
d’ordenances, es va fer la comissió d’Hisenda aquest dilluns i vostè parlava, Consell
de Gestió i Participació es varen reunir, ens varen reunir tots els Consell de Gestió i
Participació dels nuclis aquí per parlar d’inversions, perquè fessin propostes dels seus
nuclis d’inversions, que és la llista i varen donar només l’esquema, varen donar només
aquest esquema que posava el total per àrees, ningú tenia el pressupost del Consell
de Gestió, varem donar el total per àrees, se’ls hi va donar aquest document.  Si, si,
se’ls hi va donar aquest document, no, una cosa és que és parlés en termes generals,
però no el pressupost es va donar un esquema com aquest, la llista de quantitats per
àrees,  això,  no, no, la llista per àrees, no es va parlar ni  molt  menys de partides,
perquè es varen donar les directrius de com anava el pressupost i desprès es va parlar
bàsicament  de  suggeriments  d’inversions  en  els  nuclis  urbans,  que  aquests
suggeriments  d’inversions,  alguns  estan  posats  com  inversions  concretes  del
pressupost  i  altres  d’aquesta  llista  que  aniran  incorporats  a  l’apartat  de  millores
urbanes,  per  tant  el  govern  no  es  que  tregui  informació  a  l’oposició,  vostès  l’han
tinguda,  que  podíem  discutir  si  podia  ser  més  o  menys  temps,  segurament  que
hauríem de fer un esforç tots plegats d’intentar si som capaços fer-ho amb més temps i
fer un plenari únic d’ordenances i pressupostos, això fa molt temps que ho diguem,
vostès també han governat durant vuit anys i tampoc ho han fet ni un sol any, vull dir,
que portem un any i mig governant, jo ho intentaré i quan acabi aquest mandat i com a
mínim una vegada ho fem, ordenances i pressupostos, bé en qualsevol cas, el senyor
Sabrià, vostè parlava, no hi ha objectius, jo li dic els objectius, la resposta que tenim en
aquest moments nosaltres hem complert tres objectius, mantenir el que veníem fent de
polítiques socials,  mantenir  el  que venien fent  en anterior  mandats,  suplir  aquelles
partides que hem cregut oportunes que tot i que no hi han subvencions era mantenir-
les perquè pensem que s’han de fer, incorporar aquelles noves que tenen en aquell
moment poden donar resposta al que son les necessitats bàsiques que haurà de tenir,
perquè l’hivern serà dur.  Hem fet un petit esforç a promoció econòmica, he dit abans
que he fet moltes activitats amb més recursos i això és gràcies com he dit abans a la
gent  que  hi  ha  treballant  a  l’àrea,  aquest  és  l’objectiu  polític  que  nosaltres  hem
plantejat i la part d’inversions que nosaltres hem comentat desprès, un objectiu polític
a l’hora d’intentar redreçar aquells projectes que pensem que es poden fer, en aquell
context i sobretot el que és la part de millores urbanes i qualitat urbana, vostè em diu
poden  haver-hi  objectius  estratègics,  com  vostè  m’ha  parlat  del  viver  aquest
d’empresa, és una eina, però en qualsevol cas, vostè sap que en aquests moments
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això si no som capaços de tenir la complicitat d’Educació, de l’Àrea d’Ensenyament per
fer-ho, difícilment nosaltres podem treballar en el projecte, però en aquest context que
tenim m’estimo més garantir les inversions mínimes que ens permetin tenir una qualitat
urbana ordenada en tot el terme, i no llençar projectes i sobretot veient com estan
anant les subvencions, perquè clar si alguna manera us hem aturat o hem demanat pel
Pla de Barris es perquè tota les administracions estan com estan i per tant si que hi ha
una  voluntat  clara  política,  d’objectius  clars  d’aquest  projecte.  Vostè  parlava
d’aquesta subvenció, d’aquesta partida de 15.000 euros que hi ha, que penja d’òrgans
de govern, bé, està com a subvenció, si realment, per exemple, aquest butlletí que
vostè parlava del Pla de Barris, es pot subvencionar amb aquesta quantitat, o sigui, és
una partida que jo l’he deixada aquí precisament per preveure actuacions que poden
ser interessants, si realment el grup de dones que hi havia volen seguir amb el butlletí i
la Sílvia del Pla de Barris, diu que estan animades doncs pot penjar d’aquesta partida. 
Es una partida que jo he creat perquè doni resposta a situacions que poden venir fruit
de l’execució del propi pressupost.  I bé, de l’apartat d’inversions li he contestat abans,
crec que és un pressupost que dona resposta tenim un document que sap que es pot
fer, que s’ha de fer, que l’estalvi pressupostari és de 250.000 euros que ve de l’IBI,
pensem que dotem aquelles partides que volem que l’1 de gener siguin ja relatives,
perquè vostè sap que només son relatives, les que són via estalvi pressupostari o les
que són via préstec, perquè el préstec si anem sempre cap al mes de gener o febrer,
pensem una cosa l’any passat quan varem treure el préstec només es va presentar
una sola entitat, vull dir que el context aquí econòmic i fa un parell de mesos va venir
la Caixa de Pensions i ja ens va dir que s’ho miraria, s’ho miraria exactament perquè
volia saber exactament quines eren les inversions que volíem finançar amb el préstec
de l’any que ve, ens podem trobar que trèiem el préstec i que no es presenti ningú,
espero que no, però la nostra solvència és molt gran, tenim un deute molt baix, però
les entitats financeres com estan, i  per tant ja s’han vingut a informar a veure que
realment  poden  finançar  per  poder  garantir,  per  tant,  aquest  horitzó  de  dubtes  si
realment  el  préstec  serà  cobert  tot  o  nosaltres  podem  treure  el  préstec  aquest
1.700.000 euros i que l'entitat que vingui em digui, jo només vull finançar 1.000.000
d’euros i la resta, els 700.000 euros no els tenim finançats, això també pot arribar a
passar de cares al proper any, per tant penso que és un pressupost rigorós, que dona
resposta al  que nosaltres entenem com a govern les prioritats bàsiques en aquest
moments que son garantir aquests projectes socials i educatius, que es venien fent i
alguna incorporació nova i desprès aquelles inversions que pensem que es poden fer
en  aquest  context  de  crisi  econòmica  i  torno  a  repetir,  estic  disposat  si  algú  de
l’oposició vol en aquest tràmit d’aprovació inicial fins a la definitiva si fa al·legacions a
estudiar-les,  discutir-les  i  escolta  no  hi  ha  cap  problema  en  debatre  en  properes
reunions seguides doncs aquesta proposta que puguin fer de millora que vull fer de
cares al pressupost.
 
-  senyor Guerra:  Gràcies senyor Alcalde.  Únicament és per dir-li  que fins que no
estiguin ben definits aquests pressupostos el meu grup farà l’abstenció.  Gràcies.
 
- senyora Galiana:   Per dir-li que no m’ha entès quan vostè diu que jo he dit que els
ingressos corrents eren inferiors a les despeses,  el  que volia dir,  es que si  mirem
l’evolució del equilibri del pressupost, els ingressos i les despeses sense l’IBI, sense
aquest increment que tenim aquest any pel Decret Llei,  veurem que l’increment en
quant a ingressos corrents és el 0’77 i les despeses corrents, l’increment seria l’1’63
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bàsicament aquest increment superior venia per l’IVA, o al menys així ens ho varen dir,
per l’increment de l'IVA i el que volia dir amb això només era que hem de tenir en
compte que clar aquest cop hem tingut sort amb aquest increment donat pel Decret
Llei, de 500.000 euros de sobrant que ens ha permès de destinar-los a inversions però
que  en  anys  veniders  la  situació  no  serà  així,  en  aquest  sentit  jo  parlava  de  la
contenció que havíem de tenir en compte això, només volia aclarir aquest extrem.
 
- senyora Rivas:   De la seva rèplica no coincidirem en moltes coses, només faltaria
per això estem cadascú on està, tampoc entraré a detallar punt per punt de tot el que
vostè ha replicat, retornar-li el que crec que ja he manifestat i que ja constarà en acta i
per tant ja ha quedat escrit en la meva primera intervenció, però si que hi ha una cosa
que m’ha preocupat de la que ha dit i deixi’m que li digui, creix Serveis Socials, perquè
creixen els usuaris, escolti, perdoni, no podem deixar a la gent sense teleassistència o
sense cobrir la llei de la dependència i per tant, clar que creix serveis socials, però no
amb projectes nous, sinó que com que ens ha crescut la població i la població s’està
envellint,  necessitem teleassistència o necessitem més llei  de dependència i  calen
projectes socials i tant, sempre i ara més que mai i la decisió de posar-ho al aspecte
social  o  amb  un  altre  aspecte  evidentment  és  una  decisió  de  govern  i  si  que
m’agradaria  puntualitzar  una cosa,  sobre l’IPEP,  jo  en cap moment  he parlat  dels
treballadors, plena confiança cap als treballadors de la casa, els quals coneixem des
de fa molt de temps, i recordem senyor Fernández que l’IPEP senyor Fernández el
varem posar conjuntament Entesa i  partit  Socialista en el seu moment quan varem
governar i per tant, jo he parlat de direcció política que són dos coses diferents i per
tant m’agradaria que no es canviessin les paraules.  Ens proposa fer al·legacions en el
tràmit que ve ara, escolti les coses fem-les amb ordre, no hagués estat més be que
haguéssim  pactat  els  pressupostos  i  que  haguéssim  arribat  aquí  amb  uns
pressupostos que haguéssim pogut votar a favor i no presentar ara les al·legacions és
com començar la casa pel teulat, nosaltres ens hagués agradat poder arribar a un
pacte  i  dir  escolta  doncs  ho  votem  conjuntament,  ja  decidirem  si  presentem
al·legacions o no, això no és una decisió nostra, però tornem a començar la casa pel
teulat i fem les coses del revés.  I acabo ja fent la nostra conclusió final, pensem que
han fet uns pressupostos que no han fet res de nou, poc treballats,  que no tenen
innovació, que són repetitius i que són continuistes en un moment que cal ser agosarat
i proposar noves accions, no hem pogut pràcticament veure partides noves, no hem
pogut pràcticament veure-hi partides noves, hem enumerat les poquetes que hi ha,
són les mateixes, pensem que no hi ha un full de ruta i que a la vegada tampoc és
creatiu,  ens genera tristesa i  preocupació perquè tenen molt  poc social,  no hi  han
inversions  en partides educatives,  de  cohesió  o  de dinamització  econòmica,  ni  en
despesa corrent, ni en inversió, repeteixo, es poden fer projectes socials en inversió,
cosa que vostè en diu que no i jo continuo dient que si, però es que tampoc ens han
deixat participar i el que considerem encara més greu no ens han tingut en compte
com  a  regidors,  ni  a  l’Entesa,  ni  a  Esquerra  Republicana,  ni  a  Plataforma  per
Catalunya,  ni  al  Partit  Popular  de Catalunya  i  malgrat  estar  a  l’oposició,  nosaltres
representem també a tot un seguit de ciutadans, però es que quan vostès parlen de
pressupostos tergiversen els números, no m’ho invento, només cal fer-los, només cal
llegir les actes de les reunions que han fet, ja ho hem explicat, tant a Educació com a
Serveis Socials, no ho tornaré a repetir, vostès parlen en una nota de premsa que han
redactat vostès d’una augment de 124.000 euros en educació, algú m’ho pot explicar,
perquè jo l’augment només l’he trobat en 88.000 euros, no sé si s’ha produït un error
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amb la calculadora d’algú o què és el que ha passat, o potser és la meva calculadora
que està equivocada, vigilin quan enviïn les notes de premsa al diari, no és la primera
vegada que s’envien  notes que no son correctes,  hi  ha  errors  que confonen a  la
ciutadania i això no ha de passar mai.  Mirin, l’any passat nosaltres en un exercici de
responsabilitat, perquè era el seu primer mandat, pel moment econòmic i tot i que no
compartíem el pressupost, varem decidir abstenir-nos, crèiem que era el millor que
podíem  fer  de  cares  al  poble,  aquest  any  els  motius  ja  els  hem  explicat,  però
especialment perquè aquest pressupost no és un pressupost útil, pels moments que
estem vivint sense cap mena de dubte el nostre vot és en contra.
 
- senyor Sabrià:  Farem una intervenció molt curta, perquè crec que tampoc tenim molt
a afegir al que ja hem explicat a la primera.  Queda molt lluny aquella època en que
vostès  parlaven  de  pressupostos  participatius  pràcticament  a  cada  ple  de
pressupostos i quan ha arribat el dia ja hem vist en què es convertia això que vostès
anomenaven pressupostos participatius, jo torno a recalcar que el que crec que és
principal, es que no tenen en un moment molt complicat hem de traçar unes línees
clares i nosaltres aquí també hem governat i sabem quines són les possibilitat, però
esperàvem que hi haguessin alguns incentius a l’ocupació i no només no n’hi ha sinó
que entenem a la nostra manera d’entendre, n'hi ha menys, perquè una part l’hem
delegat al Consell Comarcal, pensem que havien de garantir el futur d’àrea d’empresa,
l’educació, els emprenedors i no ho fem com un brindis al sol, vostès ens demanen
que expliquem d'on trauríem els diners i us ho expliquem de l’estalvi pressupostari,
perquè vostès no estan fent inversions estratègiques, entre d’altres coses perquè les
possibilitats són poques, però les trauríem de l’estalvi pressupostari i els portaríem a
temes concrets d’un moment concret d’un context social concret i per tant nosaltres els
hi  expliquem  molt  clar  quina  és  la  línia  que  hauríem  pres,  no  és  la  seva  línia
concretament aquí no n'hi ha cap, vostè ho diu, mantenir, mantenir i mantenir i per tant
el  que ens sembla més curiós i  tinc la sensació que em repeteixo però és el  que
trobem,  que  si  fan  tres  grans  projectes  que  vostès  creuen  estratègics  i  que  els
converteixen fins i tot en pactes per la vialitat, en pactes per la dinamització econòmica
i la cohesió social, que tot això no hi surti representat i per tant, crec que a més a més,
ho hem vist al Consell Econòmic i Social, sabem com va anar l’última reunió, crec que
és un òrgan que porta menys d’un any i ja se’l veu cansat i desgastat, perquè? Per què
ens  dediquem  a  parlar  i  els  fets  van  cap  absolutament  cap  a  una  altra  banda  i
continuarem insistim però ja ho hem dit al principi, nosaltres aquests pressupostos no
els compartim i no els podem votar.
 
- senyor Fernandez:  Bé, també serè molt breu perquè crec que ja està tot dit, senyora
Galiana en relació al tema de l'IBI, clar, si aquest increment que hi ha no l’haguéssim
col·locat a estalvi pressupostari per fer inversions, si l’any que ve no hi és, doncs no hi
serà  i  per  tant  tindrem un problema a  l’hora  de  fer  inversions  i  si  anem o volem
aconseguir el mateix estalvi via reducció de despesa corrent és impossible perquè no
tenim marge per reduir a no ser que vulguem posar en perill àrees concretes com són
àrees de Serveis Socials  o Promoció Econòmica que en aquest govern no vol i per
tant, és veritat que en aquest moment econòmic és difícil fer pressupostos que donin
garantia a tot el que ha de ser la priorització social i econòmica, però pensem que
nosaltres  optem  per  intentar  prescindir  d’aquests  ingressos  extraordinaris  perquè
potser que l’any que ve no hi siguin i  millor no hipotecar-los.  En qualsevol cas, la
senyora Rivas, només dues coses molt concretes.  Diu és un pressupost poc social,
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nosaltres entenem que en aquests moments que estem mantenint el que venien fent
vostès, l’any passat i amb alguna cosa més en el context econòmic que hi ha, perquè
si vostès quan els varen fer eren socials, i nosaltres bàsicament hem mantingut moltes
de les actuacions i  algunes les millorem, entenem que segueix sent un pressupost
social.  En aquest  context  econòmic,  si  el  context  fos  un  altre  nosaltres  ho  faríem
diferent.  Vostè diu, han de ser molt agosarats, jo m’estimo més en aquests moments
ser  prudent,  en  aquests  moments  m’estimo  més  ser  prudent  perquè  no  sé  què
passarà. El mes de gener, febrer, si per exemple moltes inversions no les podem fer
perquè el préstec no el tenim, és possible, jo m’estimo més ser prudent abans que en
aquests moments llençar-me a fer coses que desprès no podrien ser.  El senyor Sabrià
em deia, els pressupostos participatius, aquest any la voluntat nostra hauria sigut fer-
los  participatius,  l’any  que  ve  els  farem,  perquè  no  l’hem fet,  perquè  teníem dos
processos iniciats, que era el que havíem iniciat pel pacte local de la mobilitat i el que
hi ha en curs del pacte social, per tant no crèiem oportú a més a més hi havia el tema
del  Pla  General,  o  sigui,  no  podíem tornar  a  obrir  un  procés  de  participació  tres
processos a l’hora i per tant l’any que ve la nostra voluntat és fer un procés més obert i
més participatiu  i  vostè parlava,  home algunes actuacions es podien finançar amb
estalvi  pressupostari,  aquesta  és  una  opció,  però  aquesta  és  millor  deixar-ho  per
inversió  i  no  generar  projectes  que  desprès  poden  donar  problemes  a  l’hora  de
mantenir-los, cal dir  que les ajudes de l’activitat econòmica es mantenen i aquesta
ajuda a l’activitat econòmica són ja ajudes que venen del pressupost de l’any 2005,
quan es varen posar per primera vegada, que són aquestes subvencions i hem fet
alguna nova incorporació i per tant, entenem que en aquest context econòmic, són
pressupostos  prudents,  pensem,  tenint  en  compte  que  en  aquest  moment  hi  ha
ajuntaments  que  estan  aprovant  pressupostos  sense  inversions,  només  despesa
corrent i despeses ordinàries, perquè no tenen per poder fer inversions, aquesta és
també una realitat que hi ha en aquest moment a nivell de situació econòmica que
estem vivint  molts  ajuntaments.  Per tant,  entenc que el  tema està prou debatut,  i
s’aprova amb els vots a favor dels grups de govern i els vots en contra 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vist l’expedient de tramitació de pressupostos, corresponents a l’exercici de 2013.
 
Vist el que disposen els articles 162 i següents del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5
de  març,  pel  qual  s'aprova  el  Text  Refós  de  la  Llei  Reguladora  de  les  Hisendes
Locals .
 
Vist l’informe emès per l’Interventor de Fons, de data 7 de novembre de 2012.
 
Vistes les propostes de pressupost del Patronat de l’Institut municipal d’Esports, del
Patronat de l’Institut de Comunicació, del Patronat del Museu del Suro i del Patronat
de Promoció Econòmica.

El  Ple  de  l’Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernández,  Rocas,  Vencells,  Rangel,  les  senyores  Zaragoza  i  Mauri  (PSC),  els
senyors Gómez, Prats, Pujol, i la senyora Frigola (CiU), total deu vots a favor; els vots
en contra dels senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), les senyores
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Rivas, Recio, el senyor Genover (Entesa), i  la senyora Galiana i el senyor Rodrigo
(PP),  total  nou  vots  en  contra;  i  l'abstenció  del  senyor  Guerra  (PxC),  total  una
abstenció:

Primer.- APROVAR inicialment el Pressupost General d’aquest Ajuntament, exercici
de 2013, que resumit per capítols, es detalla:
 
a) Pressupost de l’Ajuntament

Ingressos Ajuntament

Capítol 1 14.907.855,00

Capítol 2 466.437,00

Capítol 3 7.809.416,00

Capítol 4 4.829.753,00

Capítol 5 287.397,00

Capítol 6 530.060,00

Capítol 7 1.065.111,00

Capítol 8 40.000,00

Capítol 9 1.702.000,00

Total 31.638.029,00 €

Despeses Ajuntament

Capítol 1 11.084.845,00 €

Capítol 2 12.315.492,00 €

Capítol 3 297.366,00 €

Capítol 4 2.396.125,00 €

Capítol 6 3.127.705,00 €

Capítol 7 674.496,00 €

Capítol 8 40.000,00 €

Capítol 9 1.702.000,00 €

Total 31.638.029,00 €

b) Pressupost de l’Institut Municipal d’Esports
 

Ingressos Esports

Capítol 1 0,00 €

Capítol 2 0,00 €

Capítol 3 803.724,00 €

Capítol 4 37.876,00 €

Capítol 5 2.900,00 €

Capítol 6 0,00 €

Capítol 7 0,00 €
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Capítol 8 0,00 €

Capítol 9 0,00 €

Total 844.500,00 €

Despeses Esports

Capítol 1 23.450,00 €

Capítol 2 757.600,00 €

Capítol 3 700,00 €

Capítol 4 62.450,00 €

Capítol 6 300,00 €

Capítol 7 0,00 €

Capítol 8 0,00 €

Capítol 9 0,00 €

Total 844.500,00 €

c) Pressupost del Institut municipal de Comunicació
 

Ingressos Institut comunicació

Capítol 1 0,00 €

Capítol 2 0,00 €

Capítol 3 42.260,00 €

Capítol 4 63.176,00 €

Capítol 5 60,00 €

Capítol 6 0,00 €

Capítol 7 0,00 €

Capítol 8 0,00 €

Capítol 9 0,00 €

Total 105.496,00 €

Despeses Institut comunicació

Capítol 1 25.500,00

Capítol 2 77.596,00

Capítol 3 0,00 €

Capítol 4 0,00 €

Capítol 6 2.400,00 €

Capítol 7 0,00 €

Capítol 8 0,00 €

Capítol 9 0,00 €

Total 105.496,00 €

Acta del Ple extraordinari de 16 de novembre de 2012 25



Ajuntament de Palafrugell

d) Pressupost del Patronat del Museu
 

Ingressos Museu

Capítol 1 0,00 €

Capítol 2 0,00 €

Capítol 3 18.000,00 €

Capítol 4 107.365,00 €

Capítol 5 0,00 €

Capítol 6 0,00 €

Capítol 7 0,00 €

Capítol 8 0,00 €

Capítol 9 0,00 €

Total 125.365,00 €

Despeses Museu

Capítol 1 0,00 €

Capítol 2 109.035,00 €

Capítol 3 0,00 €

Capítol 4 1.330,00 €

Capítol 6 15.000,00 €

Capítol 7 0,00 €

Capítol 8 0,00 €

Capítol 9 0,00 €

Total 125.365,00 €

e) Pressupost del Institut de Promoció Econòmica de Palafrugell
 

Ingressos Promoció econòmica

Capítol 1 0,00 €

Capítol 2 0,00 €

Capítol 3 76.300,00 €

Capítol 4 298.892,00 €

Capítol 5 0,00 €

Capítol 6 0,00 €

Capítol 7 0,00 €

Capítol 8 0,00 €

Capítol 9 0,00 €

Total 375.192,00 €

Despeses Promoció econòmica

Capítol 1 5.000,00 €
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Capítol 2 355.192,00 €

Capítol 3 0,00 €

Capítol 4 15.000,00 €

Capítol 6 0,00 €

Capítol 7 0,00 €

Capítol 8 0,00 €

Capítol 9 0,00 €

Total 375.192,00 €

Quedant l'Estat de consolidació del pressupost de la pròpia entitat amb el de tots els
pressupostos dels Patronats xifrat en 32.710.805,00 EUROS d'acord amb el següent
detall: 
 
Ingressos Total

Capítol 1 Impostos directes 14.907.855,00

Capítol 2 Impostos indirectes 466.437,00

Capítol 3 Taxes i altres ingressos 8.749.700,00

Capítol 4 Transferències corrents 4.959.285,00

Capítol 5 Ingressos patrimonials 290.357,00

Capítol 6 Alienació d'inversions reals 530.060,00

Capítol 7 Transferències de capital 1.065.111,00

Capítol 8 Actius financers 40.000,00

Capítol 9 Passius financers 1.702.000,00

 32.710.805,00
  
Despeses Total
Capítol 1Despesa de personal 11.138.795,00
Capítol 2 Béns corrents i serveis 13.614.915,00
Capítol 3 Despeses financeres 298.066,00
Capítol 4 Transferències corrents 2.097.128,00
Capítol 6 Inversions reals 3.145.405,00
Capítol 7 Transferències de capital 674.496,00
Capítol 8 Actius financers 40.000,00
Capítol 9 Passius financers 1.702.000,00
 32.710.805,00
 
Segon.- APROVAR les bases d’execució del pressupost.
 
Tercer.- EXPOSAR-LO al públic, juntament amb els seus antecedents i justificants,
per un termini de quinze dies hàbils,  mitjançant inserció del corresponent anunci al
Butlletí Oficial de la Província.
 
Quart.- APROVAR inicialment la plantilla municipal i exposar-la al públic pel termini de
quinze dies hàbil mitjançant inserció en el Butlletí Oficial de la Província, i aprovar la
relació de llocs de treball i l’organigrama per l’any 2013.
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Cinquè.-  CONSIDERAR definitivament aprovat el pressupost i la plantilla municipal ,
en el supòsit de que no es presenti  cap reclamació durant el termini d’exposició al
públic.
 
Sisè.- REMETRE còpia del pressupost, de la plantilla i de la relació de llocs de treball ,
definitivament aprovat, a l’Administració de l’Estat i al Departament de Governació de
la Generalitat de Catalunya. 

I  no  havent-hi  cap  més  assumpte  per  tractar  s’aixeca  la  sessió  essent  les  nou  i
quaranta minuts del vespre. En dono fe.
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